
Verslag van het bestuur over het jaar 2023 
 
Bestuursactiviteiten: 

• Nieuwjaarswandeling: deze keer hebben we gewandeld op het landgoed Valkenhorst. De 

wandeling met 32 leden was erg goed bezocht! De erwtensoep was weer erg goed bij 
Restaurant de Clown. 

• Vergaderingen: we hebben 7 keer vergaderd. Tijdens de vergaderingen zijn 69 acties 

gedefinieerd. We hebben ook twee keer met onze werkgroep-coördinatoren overlegd, in 

maart en in november. Aan de landelijke KNNV-beleidsraad is beide keren deelgenomen 
waarvan 1 x digitaal en de Vertegenwoordigende Vergadering is bijgewoond door onze 

vertegenwoordiger Jacqueline van Heek. We hebben ook nog een keer vergaderd samen met 
bestuur van de IVN-VEV. Verder is er twee maal provinciaal overleg geweest met de andere 

afdelingen in Noord-Brabant. 

• Bestuurssamenstelling: onze reguliere ALV was op 16 maart in d’n Aard. De vergadering werd 

bijgewoond door 27 leden, een normaal aantal, temeer omdat ook nog 17 leden zich hebben 
afgemeld. Op dat moment was er nog geen nieuwe voorzitter aangetreden. Maar op onze 

tweede ALV op 2 november konden we zowel nieuwe voorzitter als een nieuwe secretaris 
verwelkomen. De aanwezige leden (helaas maar 17 aanwezigen en 23 afmeldingen) hebben 

Sjef Ernes als voorzitter gekozen en Anne-Marie Stoop heeft het secretariaat overgenomen. 
Allebei veel succes gewenst! We hebben echter nog geen mensen hebben kunnen vinden 

voor de lezingen en de cursussen om Ursula te ondersteunen. We zoeken dus nog steeds! 

• Huisvesting: we zitten nu al meer dan negen jaar bij de IVN-VEV in d’n Aard in Veldhoven. 

Vanuit de gemeente Eindhoven is er nog geen initiatief voor een huisvesting aldaar. 

• Introductiecommissie: Er was weer een speciale excursie voor nieuwe leden met jammer 
genoeg maar weinig deelname. 

• Innovatie Commissie: heeft tot doel beleid uit te stippelen om onze afdeling 

toekomstbestendiger te maken. We zijn  namelijk steeds verder aan het  vergrijzen. De leden 
zijn nu Trudy Mennen, Hans van Sprang, Jan Schellekens, Han Monteiro en José Walthuis.  In 

december heeft de IC haar eerste bevindingen gedeeld met het bestuur. 

• Adoptiegebied: alle werkgroepen doen mee met de inventarisatie van Gijzenrooi. De eerste 

resultaten zijn gerapporteerd aan Brabants Landschap. 

• Werkgroepen: Er is een nieuwe korstmossen werkgroep gestart met als initiatiefnemer Jan 
Mudde en als leden een aantal deelnemers aan de cursus korstmossen. We hopen natuurlijk 

dat die werkgroep een succes gaat worden! 

• Statuten: Vanwege een nieuwe Wet Bestuur en Toezicht Rechtspersoon (WBTR) moeten onze 
statuten worden aangepast. De notaris heeft reeds een voorstel gemaakt. We zullen het 

concept voorleggen aan onze leden tijdens de volgende ALV. 
Publiciteit:  

• Publiciteit voor lezingen en cursussen wordt uitgevoerd door Ursula. Zij zorgt ervoor dat er 

posters komen voor lezingen en cursussen en zorgt voor de communicatie over deze 

activiteiten met de regionale IVN-verenigingen. Gerard Vos stuurt de informatie over de 
activiteiten zoals vermeld in de Venkraai door naar webbeheerder Leon Dings en naar Maxine 

Derksen die onze social media doet. Kijk ook eens onze accounts op Facebook en Instagram! 
• Venkraai: Ons verenigingsblad ziet er prachtig uit in kleur. Verhalen en foto’s voor de Venkraai 

zijn van harte welkom! De redactie bestaat nu uit Gerard Vos, John Bruinsma en Rob Aarts. 
• Website: Leon Dings beheert onze website.  Hij heeft het stokje overgenomen van Harry 

Nouwen. Inmiddels wordt die site ook door veel mensen bekeken en gebruikt voor 

aanmeldingen voor lezingen, cursussen en excursies.  
• Exposities: We zijn dit jaar niet aanwezig geweest met een kraam bij de open dag van het 

IVN. Vanwege het warme weer (het was die dag meer dan 34 graden in de schaduw) en de 

voorspelde code oranje hebben we verstek laten gaan. 

• Berichten: aan onze leden met e-mail worden verstuurd door Ludy Aarts. Dit is een heel 
goede en snelle manier om onze leden op de hoogte te houden. 

Gedelegeerde activiteiten: 

• Cursussen: vanwege het gemis van een cursuscommissie worden deze georganiseerd door 
Ursula, zie het verslag. We hopen op versterking! Er zijn dit jaar 4 cursussen georganiseerd, 

waaruit een aantal nieuwe leden is bijgekomen. 
• Lezingen: worden ook geregeld door Ursula. Er zijn 7 lezingen geweest dit jaar. Ook voor de 

lezingen hopen we op versterking! 
• Ledenadministratie: wordt gedaan door Ludy Aarts, in samenspraak met Gerard Vos. Ons 

ledenaantal ligt nu op 252, 7 meer dan vorig jaar.  

• Excursiecommissie: wordt nu ingevuld door Annemieke van Vucht, Rob van Vucht, Jacques 

van Kessel en Natascha Jaegers. Er zijn dit jaar wel 25 excursies geweest, waarvan er twee 



zijn afgelast vanwege de weersomstandigheden. Het gemiddelde van het aantal deelnemers 

was 9,5, een lichte stijging t.o.v. vorig jaar. 

• Natuurbeschermingscommissie: wordt getrokken door Jacqueline van Heek. Ze heeft 
versterking van Rob Aarts en Riki Sleegers. Zie verder het jaarverslag van de NBC. 

• Vertegenwoordigingen: bij Trefpunt Groen Eindhoven. Dit wordt gedaan door Jacqueline van 

Heek. Ook bij de Stichting Stadsnatuur Eindhoven zijn wij vertegenwoordigd. 
 

Het bestuur wil alle mensen van commissies en werkgroepen bedanken voor hun inzet in het 

afgelopen jaar. Dit geldt natuurlijk ook voor alle anderen die zich voor allerlei activiteiten hebben 
ingezet. 

Verder vindt u in dit nummer de jaarverslagen van de werkgroepen en commissies. Ik wil allen 
hartelijk danken voor het tijdig afleveren van hun bijdrage! Dit was mijn laatste jaarverslag bestuur, ik 

wens Anne-Marie veel succes als nieuwe secretaris! 
 

Jan Lanters 


